
Bronsyxans samfällighetsförening styrelseprotokoll nr 2019-7

Datum: 2019-08-15 kl. 19:00

Närvarande:
Esa Pasanen, Ordförande Leif Kristoffersson, Sekreterare
Ulla Pettersson, Kassör Gunnar Larsson, Vice Ordförande
Per-Erik Färdigsson, Ledamot

$ 1 Mötets öppnande
Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

$ 2 Föregående protokoll
Föregående styrelseprotokoll, nr 2019-6 gicks igenom och godkändes.

$ 3 Hemsidan fuwvw.villaaqarna.se ) och medlemskontakt
Har du synpunkter på Hemsidan, saknar något eller vill ha e-post med information eller när sidan
uppdateras, kontakta Leif Kristoffersson på leif.kristoffersqon@omail.com
Föreningen använder sig av SMS-avisering vid akuta/brådskande ärenden för att nå medlemmarna
och vill du ha detta så lämna mobil-nummer till Leif

g 4 Uppföljning och eventuell rapportering om ärenden/frågor från tidigare
möten
4.1 Lekplatser
- anlitande av konsult
tnget nytt att rapportera, styrelsen fortsätter arbetet med att hitta lämplig konsult för det fortsatta
arbetet.

- kostnadsfördelning mellan gårdarna
Gård 1: 96 225 kr exkl. asfalteringen till en kostnad av 78 342 kr, som ej betalts enligt den slutliga
överenskommelsen med entreprenören.
Gård 2: 119 194 kr
Gård 3: 85 408 kr
Gård 4: 90 444 kr
Arbetet, och kostnad för sand, grus och jord blev totalt 674 411 kr. Detta är ej specificerat per gård på
fakturorna, men om man fördelar det jämnt blir det 168 603 kr/gård. (Gård nr 3 och 4 har en större del
av kostanden p.g.a. merarbeten kring arbeten runt bevarande/borttag av större träd samt
bevarande/flytt av gamla lekutrustningar)

4.2 Rensning av brunnar samt byte av brunnsgaller i grusgångar.
Styrelsen har varit i kontakt med entreprenör för spolning men ännu inte beställt arbetet då inga nya,
lämpliga, brunnsgaller hittats så styrelsen undrar om det är någon i föreningen som har några tips på
nya galler och leverantör. Alternativet till nya brunnsgaller är ombyggnad av befintliga galler med
montering av nät eller sil. Fortsättning följer.

4.3 Överlämningspunkter/ägarskap (el, värme, avlopp, garagetak och garagelängor)
Styrelsen har ju haft ett första möte med Lantmäteriet och styrelsen beslutade att kalla Mälarenergi
och Lantmäteriet till ett möte för att diskutera överlämningspunkten for el och därefter, med
Lantmäteriet, ansöka om ny förrättning m.a.p. garagelängorna och eventuellt också om
överlämningspunkten för el.

4.4 Avloppen, läckage och dålig avrinning
lnget nytt att rapportera. Relita har ännu inte återkommit med rapport. Detta är inget akut men
styrelsen bevakar ärendet.

4.5 Stegfäste/glidskydd
Stegfästen monterade hos Leif Kristoffersson och anpassade stegar finns framtagna. Träff inplanerat
vecka 34 med sotarnas skyddsombud för godkännande av konceptet.

4.6 Stegar
Då ärendet i 4.5 är avslutat ser styrelsen över behovet av inköp av ytterligare stegar
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4.7 Brandsläckare i soprummen
De tömda brandsläckarna har visats sig vara for gamla för att återfyllas och styrelsen beslutade att
köpa 4 st nya släckare till samtliga soprum.

4.8 lnventering av föreningens elnät
lnget nytt att rapportera då Malarenergi ännu inte återkommit i ärendet.

4.9 Huspärm
Arbetet med uppdatering av Huspärmen har påbörjats. lnformation kommer när arbetet är slutfört.

4.10 Trädkvalitet
Styrelsen inväntar offerten från entreprenören med förslag på prissatta åtgärder gällande träden på

föreningens mark.

4.1 1 Kopplingsdosa vid gatubelysning, Våsterås Stad (ärende nr #1608341)
Västerås Stad meddelade att den 24 juni, 2019 besiktades kopplingsdosorna på alla våra gator och
alla bedömdes vara ok utom de på Bronslursgatan och Kultyxgatan och de ersattes den 25 juni, 2019
av nya elskåp. Ärendet avslutat.

4.12 Presentation av styrelsen
En liten personlig presentation av styrelsemedlemmarna finns nu på Hemsidan. Ärendet avslutat.

$ 5 Rapporter och nya ärenden/frågor
5.1 Sommarstädning av gårdarna
Gräsklippningen under sommarveckorna fungerar bra men rensningen av rabatter sker med
varierande insatser och kvalitet vilket också framförs till styrelsen som beslutade att begära in offerter
på rabattrensning och med planen att presentera och diskutera detta på Arsstämman2020.

$ 6 Skrivelser
lnget att rapportera.

$ 7 Ekonomi
7.1 Ekonomin är under kontroll.

g 8 övriga frågor
lnga övriga frågor.

$ 9 Nästa styrelsemöte
9.1 Den 17 september2019 kl. 19:00 hos Per-Erik Färdigsson, Lurblåsargatan 3.

9.2 I nplanerade styrelsemöten
- 21 oktober,2019 kl. 19:00
- 28 november, 2019 kl. 19:00
- 9 januari,2020 kl. 19:00
- 17 februari,2020 kl. 19:00
- 6 april, 2020 kl. 19:00

$ 10 Avslutning
Ordföranden förklarade mötet avslutat.

listeras
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